
Ve volbách v září 2022 nám řada z vás svěřila své hlasy, volali jste po změ-
ně. Změny se dějí, některé jsou patrné ihned, jiné potřebují delší čas. 
 
Pro nás nejsou volební sliby jen plané řeči. Rádi bychom vám ukázali, co 
se nám v roce 2023 podařilo. 
 
V Radě městské části i v Zastupitelstvu máme ve shodě s našimi koaličními 
partnery společný cíl – rozvoj naší městské části a spokojenost nás všech.  

Významně nám pomáhají výbory a komise složené z odborníků. Ty 
přinášejí podněty a zpracovávají podklady, kterými se Rada, Zastu-
pitelstvo a jednotlivé odbory na radnici zabývají a které jim pomáhají 
v rozhodování. Pracují v nich členové Zastupitelstva, další členové Pro MO 
a mnoho z vás, kterým na životě naší MČ záleží. Upřímně děkujeme za 
odvedenou práci. 

Děkujeme také všem, kteří s velkým nadšením pokračují ve své dosavadní čin-
nosti v různých zájmových organizacích, spolcích či sportovních klubech. 
Děkujeme za skvělou spolupráci a pomoc při realizaci našich společných 
nápadů, projektů a cílů. 
 
Děkujeme i za zpětnou vazbu, která nám pomáhá zjistit, kam upřít síly.

vaši zastupitelé za Pro MO 
Ludmila Kutálková, Dan Kalousek, Petr Kučera, Petr Kopiště, Marcela Poučová, Jiří Herec a Jiří Macháček

Milí sousedé, 

po více než roce se vám do-
stává do rukou Zpravodaj Pro 
MO. Přináší vám informace 
o  dílčích výsledcích naší ob-
čanské iniciativy, která díky va-
šim hlasům v roce 2022 uspěla 
v komunálních volbách a ujala 
se vedení naší městské části. 
Naším mottem, se kterým jsme 
vstupovali do voleb, byla ote-
vřená komunikativní radnice 
naslouchající občanům. Jsem 
přesvědčen, že tento cíl průběž-
ně naplňujeme, podrobnosti 
se dočtete dále ve Zpravodaji. 

S novým rokem přicházíme 
také s  novým logem, vše je 
v pohybu…

Dan Kalousek 
lídr kandidátky Pro MO do komunálních 

voleb 2022, radní městské části

ZPRAVODAJ

 „Buďte i nadále s námi Pro MO!“

 „Nasloucháme vám“

www.brnopromo.cz#brnopromo
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Jsme demokratická občanská iniciativa složená z občanů naší 
městské části a nemáme nic společného s radikální politickou 
stranou podobného názvu.



V prvním vydání našeho Zpravodaje jsme představili svůj volební program a pojmenovali konkrétní 
témata, na kterých nám záleží. Připomeňme si je:

Děkujeme všem sousedům, kteří chápou, že komunální politika není jen věcí zvolených předsta-
vitelů, ale všech občanů. Děkujeme všem, kteří se zapojili a přispěli k naplnění svých vlastních 
představ o spokojeném a smysluplném sousedském soužití v naší městské části. 

I zdánlivé maličkosti jako pří-
střešek u zastávky MHD nebo 
nový přechod mohou být 
administrativně velmi složité. 
Oslovujeme orgány správy 
města Brna, další státní insti-
tuce, majitele pozemků apod.

obcí neprospívá. V tomto smyslu 
se nám podařilo ovlivnit některé 
rozběhnuté projekty. Děláme ma-
ximum proto, aby došlo k  jejich 
přehodnocení ze strany inves-
torů i města. Vývoj v této oblasti 
sledujeme a aktivně prosazu-
jeme zájmy stávajících obyva-
tel a  zdravý rozvoj Maloměřic 
a Obřan.
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Kulturní a společenský život je 
stále bohatší. Jsme pro každý 
projekt, který naši městskou 
část rozvíjí. Navázali jsme aktiv-
ní spolupráci s místními spolky, 
organizacemi a se školami. Ná-
padů je dost a dost. 

Podpora komunitního 
a společenského života

Aktivní prosazování zájmů 
Maloměřic a Obřan v rámci 
města Brna

Naším cílem je “otevřená rad-
nice”. Jednání Zastupitelstva 
můžete nyní sledovat v pří-
mém přenosu online. Osobně 
se s paní starostkou a radními 
můžete potkávat mimo jiné 
každé třetí pondělí v měsíci na 
Hodině se starostkou, kde je 
prostor pro otázky a  diskusi. 
Se členy Zastupitelstva se mů-
žete setkat například po koná-
ní schůzí ZMČ.

Radnice pro občany

 „Je to pro nás důležité!“

 „Prosazovat prospěšné,    
  brzdit prospěcháře.“

 „Jsme tu společně Pro MO.“

Jednáme s nimi a nenecháme se 
odradit překážkami. Nevzdává-
me se.

Příklady ukazují, že překotná či 
naddimenzovaná výstavba rozvoji

Udržitelný a smysluplný roz-
voj naší MČ

Významným bodem našeho pro-
gramu byla snaha o zachování 
přírodního charakteru řeky Svi-
tavy, který je ohrožen návrhem 
nového Územního plánu. Naše 
(dříve zlehčované) argumenty, 
byly akceptovány a došlo ke změ-
ně postoje Statutárního města 
Brna i odpovědných institucí. 
V  této oblasti nás ovšem čeká 
ještě řada “bitev”.

Veřejný prostor – zájem 
všech

 „Řeka a budoucnost naše  
  i našich dětí.“

 „Kde je vůle, tam je cesta.“



Základem komunální politiky je komunikace s občany, komunikace s orgány státní správy a dalšími 
institucemi, jejichž činnost ovlivňuje náš každodenní život. Některé zdánlivě jednoduché úkony 
jsou nesmírně administrativně a legislativně komplikované. A co potom ty složité. Děláme vše…

vaše starostka Ludmila Kutálková

 „…pro aktivní prosazování zájmů Maloměřic a Obřan.“
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 ✓ Vytvořit sdílený kalendář společenských, kultur-
ních a sportovních aktivit. 

 ✓ Organizovat komunitní akce. Podporovat čin-
nost skvělých místních organizací. 

 ✓ Zatraktivnit Zpravodaj Maloměřic a Obřan. 

 ✓ Umožnit místním organizacím aktivně využívat 
sály radnice. 

 ✓ A máme MOBRa! – nového maskota MČ.

 ✓ Dojednat tématickou výmalbu trafostanice u Mateří. 
 ✓ Zrealizovat nové vánoční osvětlení v parku Fryčajova 

 ✓ Dojednat profesionální výlep plakátovacích ploch.

• Přípravách 
dalších předná-
šek a výstav pro 
veřejnost. 

• Širších možnos-
tech využití sálů 
radnice pro veřej-
nost.

• Doplnění chybějícího chodníku na Mlýnském 
nábřeží. 

• Ochraně stromů před okusem bobrů (spolu-
práce s Univerzitou Palackého a Agenturou 
ochrany přírody a krajiny). 

• Vybudování dalších polopodzemních kontejnerů 
a realizaci Sběrného střediska odpadů. 

• Novém hřišti na Mlýnském nábřeží. 
• Rozšíření služeb doručovacích boxů. 
• Zkrášlování místních trafostanic. 

• Vybudování přístřešku MHD u místní knihovny.  
• Umístění bankomatu v naší MČ.

Podporu komunitního a společenského života

SLÍBILI JSME:

Povedlo se nám:

Pracujeme na:

 ✓ Pořádat pravidelné Hodiny se starostkou. 
 ✓ Zajistit online přenosy z jednání Zastupitelstva. 
 ✓ Prosadit jmenovité hlasování ZMČ i RMČ. 
 ✓ Založit Facebookový profil MČ. 
 ✓ Vylepšit správu elektronické úřední desky. 
 ✓ Obsadit odborné komise kompetentními odborníky.

 ✓ Vybudovat ve spolupráci s DPMB a Teplárnou 
přístřešek zastávky MHD “Obřanská - u školy”. 

 ✓ Vyjednat přesun hlediště letního kina Zbrojovka 
tak, aby zvuk méně rušil obyvatele Maloměřic. 

 ✓ Vybudovat nové polopodzemní kontejnery. 
 ✓ Zajistit pravidelné ořezy stromů v celé MČ. 

 ✓ Zajistit výsadbu nových stromů a dbát na prová-
dění zálivky. 

 ✓ Opravit dětská hřiště a psí výběh na Mlýnském 
nábřeží. 

 ✓ Vyjednat opravu části ulice Hamry a lávky 
Simony Monyové. 

 ✓ Zkultivovat zeleň v prostoru za “Dyhou” u řeky.

 ✓ Připomínkovat územní plán města Brna. 

 ✓ Navázat spolupráci s KAM a MENDELU. 
 ✓ Sjednat pilotní projekt sdílených kol.

• Nových přehlednějších webových stránkách.

• Novém návrhu smysluplné protipovodňové ochrany. 
• Koncepci veřejné zeleně a její údržby. 
• Navýšení kapacity mateřských škol.

Otevření radnice pro občany

Zkvalitnění veřejného prostoru

Aktivní prosazování zájmů naší MČ

Povedlo se nám:

Povedlo se nám:

Povedlo se nám:

Pracujeme na:

Pracujeme na:

Pracujeme na:
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S týmem zaměstnanců úřadu městské části pro vás pracuji na plný úvazek, a to nejen ve všední dny :). 
Mám radost i z malých posunů k lepšímu, natož pak z vyřešení záležitostí závažných jako například 
srpnové havárie ve školce na Proškově náměstí a zajištění náhradní výuky v husovické škole. Přínosné 
jsou pro mě i společné debaty o nejrůznějších tématech. Hodina se starostkou bude pokračovat, přijďte! 

Spokojený život v naší městské části je pro mě na 
prvním místě. Jako člen RMČ a předseda Komise 
kultury aktivně a s potěšením spolupracuji s vámi 
všemi, kteří máte stejný zájem. Společenský a kul-
turní život u nás je pro mě důležitý stejně tak jako 
životní prostředí a kvalita veřejného prostoru.

Věřím, že je důležité být zapojený do života své měst-
ské části. Jako zastupitel se snažím zlepšovat život 
místních obyvatel a jako člen redakční rady Zpravo-
daje se starám o jeho distribuci a chci, aby byl tento 
časopis zdrojem informací a inspirace pro všechny.

Jsem členkou Komise životního prostředí a bezpeč-
nosti. S ostatními členy komise se nám podařilo udě-
lat mnohé ku prospěchu přírody i lidí. Například za-
chránit dva vzrostlé stromy na Dolnopolní 10, které 
měly být kvůli výstavbě parkoviště pokáceny. Sklou-
bit potřeby lidí s přírodou je možné. Stačí chtít.

Jsem členem Komise bytové a majetkové. Tato 
práce není mediálně příliš zajímavá a viditel-
ná, ale o to je důležitější a zodpovědnější. 

Jsem předsedou Komise sportovní. Spolu s dalšími 
členy je naší hlavní snahou zapojení co možná největ-
šího počtu obyvatel naší městské části do pohybo-
vých aktivit. A to jak formou jednorázových akcí, tak 
i začleněním zejména mládeže do sportovních klubů.

Jsem odpovědnou redaktorkou Zpravodaje naší MČ 
a s celou redakční radou se snažíme, aby se vám jeho 
nová podoba líbila. V Komisi školské s kolegy podporuje-
me vzájemnou efektivní spolupráci radnice a školských 
zařízení v naší MČ. Škola je přece základem života. :)

Jsem členem RMČ a předsedou Komise bytové 
a  majetkové. Vedle práce radního a zastupitele je 
mým úkolem péče o technickou stránku informač-
ních kanálů zejména webových a FB stránek. Je pro 
mne důležité, abyste se k informacím dostali včas.

Starostka

Radní MČ

Členové Zastupitelstva MČ

Členové komisí

Ing. Ludmila Kutálková

MgA. Dan Kalousek

Petr Kopiště

Eva Vzácná

Mgr. et Bc. Jiří Herec, Ph.D.

Bc. Robert Mifek 

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D. 

Ing. Pavel Oršulík

Mgr. Petr Kučera

 „Pro MO je tu pro vás.“

Do zastupitelstva jsem “naskočil” na jaře 2023. 
Vážím si toho, že se jako zastupitel a člen Sportov-
ní komise mohu podílet na zvelebování naší MČ, 
kterou mám rád a žiji v ní od narození.

Jiří Macháček

Z pracovních důvodů jsem opustil Zastupitelstvo, 
ale zůstávám členem Finančního výboru, jehož 
úkolem je kontrola hospodaření s majetkem a fi-
nančními prostředky. Společně s kolegy se sna-
žíme o to, aby součinnost  samosprávy a úřadu 
fungovala jako správně promazané soukolí. 

Ing. František Kutálek

Pracuji pro vás jako člen Komise investic, rozvoje 
obce a dopravy. Staráme se o smysluplné nakládání 
s veřejnými prostředky. Snažíme se v investičních 
akcích o postupné zlepšení dopravní situace v obci, 
jak pro řidiče (parkování), tak pro chodce (bezpeč-
nější přechody) - byť je to běh na dlouhou trať…

Fotografie: Studio Romana France (profilové fotografie členů Pro MO), Kamila Hercová a Martina Kutálková (ilustrační foto). Autorkou loga je Štěpánka 
Jakubíčková. Grafická podoba Zpravodaje Pro MO Martina Kutálková.

Tiráž


